
Rada školy pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce 

 

Zápisnica zo zasadnutia  rady školy 

zo dňa 1. 7. 2021 

  

 

Dátum a čas zasadnutia: 1. 7. 2021 o 18.00 h 

Spôsob konania: online videohovor cez službu Google Meet 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

 

Zasadnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Horné Obdokovce sa uskutočnilo dištančnou formou, pretože podľa 

Manuálu Covid školský semafor pre  základné školy vypracovaný ministerstvom platí stále 

odporúčanie organizovať zasadnutia rady školy dištančnou formou. 

 

Program: 

 

1) Otvorenie zasadnutia 

2) Vyhodnotenie školského roka 2020/2021 

3) Informácia riaditeľky ZŠ o zápise do 1. ročníka ZŠ a zápise do MŠ pre školský rok 

2021/2022 – návrhy na počty tried ZŠ, MŠ a ŠKD 

4) Informovanie o žiadosti na asistentov učiteľa pre školský rok 2021/2022 

5) Umiestnenie žiakov na stredné školy 

6) Stravovanie v školskej jedálni od nového školského roka, situácia s „obedmi zadarmo“. 

7) Plán zasadnutí na šk. rok 2021/2022 

8) Diskusia 

9) Uznesenie a záver 

 

 

K bodu 1.  

 Predseda RŠ privítal prítomných členov RŠ a riaditeľku ZŠ s MŠ Horné Obdokovce, ktorá 

bola pozvaná ako hosť. Skonštatoval, že je prítomných 7 z 11 členov RŠ. Neúčasť ohlásili vopred 

členovia S. Ďurina (časové dôvody  a iné povinnosti) a E. Kováčiková (technické dôvody). Na 

zasadnutí neboli prítomné K. Buchová a M. Majtényiová (neohlásili vopred neúčasť). Predseda 

oboznámil prítomných s programom zasadnutia a uviedol, že zápisnicu z tohto zasadnutia kvôli 

prípadným technickým výpadkom vypracuje on sám a pošle ju na overenie inému členovi RŠ.  

 

 

K bodu 2.  

            Pani riaditeľka školy PaedDr. Henrieta Candráková v krátkosti vyhodnotila práve 

skončený školský rok 2020/2021. Skonštatovala, že to bol rok ťažký, pretože na rozdiel od 

minulého školského roka boli žiaci na dištančnej výučbe väčšiu časť roka. Riaditeľka zhodnotila 

prácu žiakov počas domácej výučby. Niektorí žiaci pracovali slabo, do online výučby sa zapájali 

málo, čo sa odzrkadlilo na ich vyučovacích výsledkoch a po návrate do školy museli zameškané 

učivo dobiehať. Nikto v škole neopakuje ročník – všetci žiaci prospeli. Boli udelené 3 triedne 

pokarhania a jedno riaditeľské pokarhanie.  
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Predseda RŠ dodal, že podrobné zhodnotenie uplynulého školského roka bude témou 

septembrového zasadnutia RŠ, kedy bude predložená Správa o výchovno-vzdelávacej činnosti, jej 

výsledkoch a podmienkach škôl a školských zariadení. 

 

 

K bodu 3.  

 Riaditeľka školy informovala členov RŠ o zápise do 1. ročníka ZŠ, ktorý sa uskutočnil 

online v apríli. Skonštatovala, že zápisu sa zúčastnilo 21 detí, z ktorých budú mať 2 deti odklad 

školskej dochádzky a pokračujú teda v predprimárnom vzdelávaní a 2 deti nastúpia na špeciálnu 

školu. Budeme mať teda 1 triedu prvákov so 17 žiakmi. Celkovo bude na škole 9 tried. V máji 

prebehlo prihlasovanie do materskej školy rovnako online formou, prihlásilo sa 20 nových detí. 2 

deti neboli prijaté, nie z kapacitných dôvodov. Jedno dieťa kvôli tomu, že nedovŕšilo 2 roky veku 

a jedno dieťa kvôli tomu, že škola mu nedokáže zabezpečiť všetky podmienky, nakoľko sa jedná 

o dieťa so zdravotným postihnutím. Celkovo bude teda 37 detí v 2 oddeleniach MŠ. Prihlasovanie 

do ŠKD bude prebiehať až v auguste, resp. v septembri, teda nie je ešte jasný počet prihlásených 

detí. Odhaduje sa teda, že budú fungovať 2,5 oddelenia ŠKD.  

 

 

K bodu 4.  

          Predseda RŠ informoval prítomných, že v máji prebehlo podávanie žiadostí o asistentov 

učiteľa pre budúci školský rok. Škola žiada na 1. stupni pre 2 deti 2 asistentov učiteľa a na 2. 

stupni žiada pre 7 žiakov so špeciálnymi výchovno-vzdelávacími potrebami 4 asistentov. 

Rozhodnutie o pridelení asistentov bude zverejnené v júli 2021 a podľa toho, koľko asistentov 

bude škole schválených, sa rozhodne o ich pridelení jednotlivým žiakom. Predseda RŠ podotkol, 

že aj v minulom školskom roku sa žiadali prostriedky pre viac asistentov, avšak pre našu školu bol 

vyčlenené prostriedky len pre 1,4 asistenta. 

 

 

K bodu 5.  

  Predseda RŠ, ktorý na škole plní aj funkciu kariérového poradcu, informoval prítomných, 

že na stredné školy v tomto školskom roku odchádza 14 žiakov 9. ročníka, neodchádza žiadny 

žiak 8. ročníka (na bilingválne gymnázium), ani žiaden žiak 5. ročníka (na osemročné 

gymnázium). 1 žiačka 5. ročníka sa hlásila o štúdium na 8-ročnom gymnáziu Golianova v Nitre, 

avšak nebola prijatá a pokračuje na našej škole. Zo 14 deviatakov sa až 13 deviatakov dostalo na 

4-ročné študijné odbory s maturitou a 1 žiačka nastúpi na 3-ročný učebný odbor. Predseda RŠ 

uviedol aj jednotlivé stredné školy a konkrétne študijné/učebné odbory, na ktorých budú žiaci 

pokračovať. Skonštatoval, že 13 žiakov prijali v prvom kole prijímacieho konania (niektorých po 

úspešných odvolaniach) a 1 žiačku prijali až v druhom – júnovom kole prijímacieho konania. 

 

 

K bodu 6.  

           Vedúca školskej jedálne p. Valková informovala prítomných, že situácia ohľadom 

budúceho školského roka stále nie je jasná. Je zatiaľ isté, že plošné „obedy zadarmo“ končia, nie 

je však jasné komu sa bude stravné preplácať a komu nie. V systéme, ktorý má platiť od 
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septembra, je stále veľa nejasností aj pre samotné školy. Obedy zadarmo majú zostať pre deti 

rodičov, ktorý si nemôžu z rôznych dôvodov uplatniť daňový bonus. Koľkých detí sa to bude ale 

týkať, nie je jasné, má to zisťovať zriaďovateľ formou čestných vyhlásení od rodičov, avšak nie je 

jasné, ako bude správnosť týchto informácií kontrolovaná. Má sa zvýšiť aj suma štátneho 

príspevku na 1,30 €, ktorý by pokrýval celú hodnotu obeda.  Z dôvodu týchto nejasností školská 

jedáleň teda ešte nezisťovala záujem o obedy v budúcom školskom roku, lebo nie sú zatiaľ jasné 

podmienky. 

 

K bodu 7.  

          Predseda RŠ oboznámil prítomných s predpokladaným plánom zasadnutí pre budúci šk. rok. 

Skonštatoval, že sa bude snažiť zvolať zasadnutia v týchto termínoch, aj keď v tomto školskom 

roku sa to nepodarilo dodržať (kvôli pandemickej situácii). Plánované zasadnutia RŠ sú 

v termínoch:  -     30. september 2021 

- 27. január 2022 

- 31. marec 2022 

- 28. jún 2022 

Členovia RŠ odsúhlasili tento plán zasadnutí. 

 

 

K bodu 8.  

Nasledovala diskusia, člen RŠ p. Bartos už v predstihu avizoval, že chce otvoriť diskusiu 

o automatoch na škole. Do školy totiž pribudli 2 automaty – jeden nápojový a jeden s potravinami. 

P. Bartos uviedol, že hovorí za viacerých rodičov,  ktorí zdieľajú názor, že sú proti ich 

umiestneniu v škole. P. Bartos uviedol viacero argumentov, že sú v nich ponúkané nápoje, ktoré 

nepatria pre deti ako sú káva a čokoláda, že deti si často požičiavajú peniaze od spolužiakov, 

pretože si chcú niečo kúpiť z automatu a potom musia žiaci, resp. rodičia vracať požičané peniaze. 

P. Bartos uviedol, že deti sú tak rozdelené na solventnejšie a menej solventné, čo nie je dobré. 

Uviedol tiež, že deti si môžu predsa kúpiť potraviny v blízkej predajni Jednota a nie hádzať 

peniaze do automatu. Pani riaditeľka odpovedala, že automaty do školy zaobstarala v dobrej vôli, 

aby ponúkla deťom možnosť v prípade, že si zabudnú desiatu kúpiť niečo v škole. Informácie, že 

deti si požičiavajú peniaze, poprípade si vymieňajú sladkosti za hry či iné veci nezaznamenala. 

Uviedla, že niektoré deti všeobecne nosia do školy často veľa peňazí a zodpovednosť je aj na 

rodičoch, ktorí sa musia so svojimi deťmi porozprávať, aby si peniaze nepožičiavali. Niekedy sa 

stáva, že žiaci sú ráno príliš dlho v Jednote a niekedy aj meškajú na vyučovanie, čo by mohlo byť 

hodnotené aj ako neospravedlnená neprítomnosť detí. P. riaditeľka uviedla, že deti nemôžu 

využívať automat, kedy chcú, ale len vo vyhradený čas – pred vyučovaním, počas veľkej 

prestávky a poobede a pri automatoch sú aj pedagógovia, ktorí žiakov kontrolujú.  

Predseda RŠ p. Žember podotkol, že v automate nie sú nezdravé potraviny ako napr. čipsy, 

energetické nápoje či kofola, sú tam Horalky, Kávenky, paličky, fľašky s nápojmi a tiež bagety, 

ktoré sú obľúbené a ak niekto má v škole kofolu či čipsy, tak ich určite nemá zo školského 

automatu. Uviedol tiež, že niektoré deti nezjedia v škole obed a potom si potrebujú niečo kúpiť 

a v minulosti sa deti z ŠKD pýtali do obchodu, čo ale nie je možné, lebo škola za nich zodpovedá, 

pokiaľ sú v družine. Pani riaditeľka tiež uviedla, že automat nie je vo vlastníctve školy a škola 

nemá z jeho prevádzky zisk. Pani Hašpicová sa p. riaditeľky spýtala, či by škola nemohla žiadať 

aspoň minimálny poplatok napr. 10 € mesačne od prevádzkovateľa automatu. Pani riaditeľka 
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odpovedala, že sa na to informovala, že v takom prípade by sa jednalo o podnikateľskú činnosť 

školy a to by bolo komplikované rovnako, ako keby bol v škole školský bufet. Pani Valková 

uviedla, že na prevádzku školských bufetov sú uplatňované prísne hygienické normy, aj čo sa týka 

zloženia ponúkaných potravín (množstvo soli v potravinách a pod.).  

Pán Bartos sa vyjadril tiež, že počas dištančnej výučby mali rodičia výdavky, museli vytláčať 

žiakom zadania a tiež, že deti musia do školy priniesť kancelársky papier. Uviedol, že viacerí 

rodičia sa na neho obracajú, aby sa na tieto veci opýtal, lebo sa sami boja. Pani riaditeľka 

odpovedala v zmysle, že ak sú nejaké problémy, tak sa na ňu môžu obrátiť a viaceré otázky sú 

riešiteľné s jednotlivými učiteľmi. Bohužiaľ, však tento rok neboli rodičovské združenia, kde by 

bol priestor to riešiť.  

Pán Bartos sa tiež spýtal, prečo sa tak často menia učitelia na 1. stupni. Pani riaditeľka uviedla, že 

to súvisí s tým, že sú 4 triedy na 1. stupni a 3 učiteľky prvého stupňa. Štvrtou učiteľkou je pani 

zástupkyňa a neodporúča sa, aby bola aj triednou učiteľkou. Od budúceho školského roka sa teda 

bude uplatňovať pravidlo, že triedu bude viesť jedna učiteľka od 1. až po 3. ročník a v 4. ročníku 

bude triednym učiteľom učiteľ 2. stupňa, ktorý ich bude mať až po 9. ročník. P. Butkajová sa ešte 

spýtala, ako sa doriešilo poškodenie skriniek u žiakov 3. ročníka. Pani riaditeľka odpovedala, že je 

to už vyriešené. Poškodené dvierka boli zvesené, znova prestriekané farbou a opätovne osadené. 

Oprava vyšla v priemere 1 € na žiaka. 

Na záver diskusie sa predseda vrátil k téme školských automatov a navrhol hlasovať o uznesení, 

v ktorom RŠ odporúča riaditeľke, aby otázku školských automatov otvorila na širšiu diskusiu 

počas najbližšieho plenárneho rodičovského združenia (v septembri). Za toto uznesenie hlasovalo 

všetkých 7 prítomných členov RŠ.  

 

 

K bodu 9. 

 

Uznesenie zo zasadnutia rady školy zo dňa 1. 7. 2021   

 

- RŠ berie na vedomie zhodnotenie šk. roka 2020/2021 

- RŠ berie na vedomie informácie o podaných žiadostiach na asistentov učiteľa a informáciu 

o umiestnení žiakov na stredné školy 

- RŠ odsúhlasila plán zasadnutí na šk. rok 2021/2022 

- RŠ akceptuje počty prijímaných žiakov do 1. ročníka ZŠ a do MŠ a počty tried ZŠ, MŠ 

a ŠKD v školskom roku 2021/2022 

- RŠ odporúča riaditeľke školy, aby sa otázka školských automatov otvorila na širšiu diskusiu 

na plenárnom rodičovskom združení. 
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Zasadnutie RŠ ukončil predseda, ktorý sa poďakoval prítomným za účasť a poprial im príjemnú 

dovolenku. Zápisnica bude zverejnená na stránke ZŠ s MŠ Horné Obdokovce. 

 

 

 

 

V Horných Obdokovciach  dňa 2. 7. 2021  

  

Zapísal Mgr. Peter Žember 

                                                            

...................................................  

Overila Michaela Ivanová, DiS. art. .................................................... 
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Prezenčná listina zo zasadnutia rady školy zo dňa 1. 7. 2021 

 
 

Mgr. Peter Žember    prítomný 

Ing. Peter Flak     prítomný 

Zuzana Butkajová    prítomná 

Kristína Buchová    neprítomná 

Mariana Majtényiová    neprítomná 

Michaela Ivanová DiS. art.   prítomná 

Gabriela Valková    prítomná 

Mgr. Stanislav Ďurina    neprítomný 

Mgr. Alena Hašpicová    prítomná 

Eva Kováčiková    neprítomná 

Thomas Bartos     prítomný 

Pozvaná: 

PaedDr. Henrieta Candráková   prítomná 

 

*pozn.: prezenčná listina neobsahuje podpisy členov, pretože zasadnutie RŠ sa uskutočnilo dištančnou 

formou. 

 


